

24 NOV 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents and Guardians,

As we approach UAE Union Day, we take this moment to celebrate the spirit of unity, gratitude, and pride that this special occasion brings. Our students have been learning about the values of togetherness, respect, and appreciation for the country we call home. We look forward to sharing these celebrations with you and our school community.

Last week, our students completed their assessments, and we are incredibly proud of their hard work and determination. Each child showed resilience, focus, and a willingness to try their best. Their progress is a reflection not only of their effort but also of your continued support at home. Thank you for encouraging them with patience and kindness.

As always, we remain humble and committed to working together to help every learner grow at their own pace. Your partnership means so much to us.

Warm regards,

Pinnacle American School



عيد الاتحاد
EID AL ETIHAD

Invitation

Pinnacle American School is honored to invite you to attend the 54th Union Day Celebration, which will be held on the school premises on Thursday, 27 November 2025.

Doors open : 6:15 PM

Ceremony starts : 6:30 PM

Your presence will add joy to the celebration and fill it with pride

دعوة

تتشرف مدرسة بينكل الأمريكية بدعوتكم لحضور احتفال اليوم الوطني الـ54، وذلك في مقر المدرسة يوم الخميس الموافق 27 نوفمبر 2025

تفتح الأبواب : 6:15 مساءً

بداية الحفل : 6:30 مساءً

مشاركنتكم معنا نجعل الاحتفال أكثر بهجة وفخرًا!

Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أولياء الأمور الأعزاء،
مع اقتراب يوم الاتحاد لدولة الإمارات العربية المتحدة، نغتتم هذه اللحظة للاحتفال بروح الوحدة والامتنان والفخر التي يحملها هذا الحدث الوطني المميز. لقد تعلّم طلابنا خلال هذه الفترة قيم الترابط والاحترام والتقدير للوطن الذي ننتمي إليه، ونتطلع إلى مشاركة هذه الاحتفالات معكم ومع مجتمع مدرستنا.
في الأسبوع الماضي، أنهى طلابنا تقييماتهم، ونحن فخورون جدًا بما أظهره من جهد وعزيمة. لقد أظهر كل طفل مرونة وتركيزًا ورغبة حقيقية في بذل أفضل ما لديه. إن تقدمهم يعكس ليس فقط جهودهم، بل أيضًا دعمكم المستمر لهم في المنزل. شكرًا لكم على تشجيعهم بالصبر واللفظ.
وكما هو الحال دائمًا، نظل متواضعين ومخلصين في عملنا المشترك لمساعدة كل متعلم على النمو وفق وتيرته الخاصة. إن شراكتكم معنا تعني لنا الكثير.
مع خالص التحية والتقدير،
مدرسة بينكل الأمريكية



عيد الاتحاد
EID AL ETIHAD

Invitation

Pinnacle American School is honored to invite you to attend the 54th Union Day Celebration, which will be held on the school premises on Thursday, 27 November 2025.

Doors open : 6:15 PM ①

Ceremony starts : 6:30 PM ①

Your presence will add joy to the celebration and fill it with pride

دعوة

تتشرف مدرسة بينكل الأمريكية بدعوتكم لحضور احتفال اليوم الوطني الـ54، وذلك في مقر المدرسة يوم الخميس الموافق 27 نوفمبر 2025

تفتح الأبواب : 6:15 مساءً ①

بداية الحفل : 6:30 مساءً ①

مشاركاتكم معنا تجعل الاحتفال أكثر بهجة وفخرًا!!

